

銀色債券 – 證券商簡報會
Silver Bond – Briefing for Securities Brokers

財政司司長於2018/19年財政預算案中宣布，將於2018和2019年透過政府債券計劃發行銀色債券予年滿六十五歲的香港居民。香港金融管理局正進行今年發行銀色債券的籌備工作。此簡報會將講解證券商在參與銀色債券配售前必須簽署的承諾書及其相關責任。

The Financial Secretary announced in the 2018/19 Budget Speech the issuance of Silver Bond to Hong Kong residents aged 65 or above under the Government Bond Programme in 2018 and 2019. The Hong Kong Monetary Authority is putting in place the offering of Silver Bond this year. This briefing will go through the Letter of Undertaking which must be signed before participation in Silver Bond offering, and the relevant responsibilities.

講解事項 Agenda

- 產品特點 Product features
- 證券經紀主要責任 Securities brokers' major responsibilities
- 認購債券 Subscription
- 提前贖回債券 Early redemption
- 轉移債券 Transfer
- 簽署及提交承諾書 Signing and submission of Letter of Undertaking

日期 Date

28-5-2019

時間 Time

粵語（輔以英語）Cantonese (supplemented by English)
4:45 p.m. – 5:30 p.m.

地點 (Venue)

香港金融管理局 - 中環金融街8號國際金融中心2期55樓
Hong Kong Monetary Authority - 55/F, Two IFC, 8 Finance Street, Central, Hong Kong

有意參加者，請填妥下表，並於2019年5月27日中午12時前電郵予：

Interested parties please complete the below form and email it **by 12:00 noon 27 May 2019** to:

lutaowang@bochk.com & yuguangyuan@bochk.com

如有查詢，請聯絡聯席安排行：

For enquiries, please contact the co-arrangers:

電話 Tel: 3982 9883 (Lutao Wang) / 3982 9879 (Victor Yu) 或
電郵 email: lutaowang@bochk.com / yuguangyuan@bochk.com

請於簡報會當天攜同附照片證明文件（即員工證）以備登記

Please present an identification document with photo, i.e. Staff ID card, for registration

姓名 Name	
職銜 Title	
公司名稱 Name of broker firm	中文： English:
聯絡電話 Contact no.	
電郵 Email	